
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2019-08-06

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin Ernebrink, Lars 
Annerman, Ulf Hugó, Bengt-Göran Norbäck, 

Mötets öppnande                                                                                             
Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning                                                                                                      
Godkändes

Föregående protokoll                                                                                      
Lades till handlingarna.

Ekonomi                                                                                                           
Kassören redovisade att föreningen har 85.270 kr på kontot. Medlemsantalet
har ökat till 68.

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra                               
Lars Annermann lämnade en rapport från aktivitetsföreningen.

Aktiviteter

• Motionsrodd 

Vi fyller en båt varje söndag

• Tävlingsrodd

Två lag tävlade, ett lag drog sig ur på grunda av brist på roddare.

Lotteriet gick ihop. Tävlingsbanans start och mål var ok. Till nästa 
gång överväger ansvariga att vinkla målgången så man ser bättre. 
Även en annan markering av banan kan behövas. En idé inför nästa 
gång är att skicka en inbjudan till byalag för att tävla i rodden.

Tack till alla inblandade!

• Uthyrning

Det tyska sommarlägret kom och rodde. Det var uppskattat. 

Västeråsgårdens kollorodd brukar äga rum i augusti.

•  Underhåll, Bygg, Reparation

Det är dags att slå vass runt brygga och strand.

Föreningen behöver se över fotstöden till nästa vår. Flera knapar 
behöver kompletteras.



• Speciella projekt

Träningsbåt- inget nytt

• Medlemsaktiviter

Den 22/9 kl 15 håller läkaren Anders Södergård föredrag i 
församlingshemmet. Efteråt serveras kaffe i båthuset med möjlighet
till att ro sedan. Föredraget är gratis för medlemmar. Övriga betalar 
100 kronor och blir på det sättet medlem i föreningen

Inbjudan finns färdig att skickas ut via epost och brevledes. Även 
hemsida och Facebook används för att marknadsföra föredraget.

• Bingokiosken

Det fattas volontärer till den 14/8. Vi har ändå lyckats schemalägga 
14 av 15 tillfällen. Vi bör se till att vara med vid en utvärdering av 
sommarens bingokiosk för att kunna göra förbättringar i den 
uppskattade bingokiosken. Det är trångt och svårarbetat. Med små 
justeringar och förbättringar kan kiosken fungera effektivare och 
även bli mer hygienisk.

• Övriga frågor

Ett förslag lades fram inför sommaren 2020. Då fyller Strömsholms
kanal 225 år. Kan vi få till en rodd på kanalen ner mot Mälaren 
sommaren 2020?

Vi ska främja friskvård i framtiden.

På nästa möte sätter vi punkten: Långsiktig strategi högre upp på 
dagordningen.

Nästa möte
Måndag 21/10 kl 18.00 i församlingshemmet                                                   

Mötet avslutas                                                                                                 
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson




